
Zápis z 32. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov konaného dne 4. září 2017 v 18,15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, ing. J. Bittner, K. Neuwirth, Mgr. Bc. M. Trulej, ing. D. Kozárková, 
Bc. E. Murová, L. Říčná, K. Kukelka 
 
Omluveni: V. Vicherek, R. Dedek, ing. T. Měch 
 
32. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková. 
 
PRO 8         PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program uvedený v pozvánce. 
 
PRO 8       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až srpen 2017 a skutečností 
k 31.8.2017. 
Rozpočet na rok 2017 byl schválen ve výši 5.691,00 tis. Kč a upraven na 8.659,0564 tis. Kč. 
Na základě schválení Závěrečného účtu byl rozpočet navýšen o částku 2.853,00 tis. Kč jako 
rezerva z minulých let. Další úpravy ve výši 84 tis. Kč je z důvodu dotace na VPP a 30 tis. Kč 
na zajištění hasičské soutěže O pohár primátora. Do příjmů bylo vybráno 151,6842 tis. Kč  
a ve výdajích vydáno 2.466,08016 tis.Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za červenec a srpen 2017. 
 
PRO 8       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Stavební dozor  na akci „Rekonstrukce chodníků na ulici Podvihovské“  
Rekonstrukci chodníků na ulici Podvihovské je nutné stavebně dozorovat. Vzhledem ke 
skutečnosti, že v minulosti dozoroval výstavbu multifunkčního hřiště Ing. L. Chlachula, 
starosta navrhl, aby Ing. L. Chlachula rovněž prováděl stavební dozor v rámci rekonstrukce 
chodníků na ulici Podvihovské. Cena stavebního dozoru bude činit 2 % z ceny díla v ceně bez 
DPH.  
 
PRO 8       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 



6. Jmenování členů komise pro otevírání obálek a hodnotící komise na akci „Stavební 
úpravy zastávky MHD Oasa v Komárově“  
Na základě žádostí občanů na zřízení přechodu u zastávky Oasa na ulici Ostravské, ÚMČ 
Komárov podal žádost na ŘSD na zřízení uvedeného přechodu. ŘSD zaslalo kladné 
stanovisko s podmínkami k výstavbě. Položkový rozpočet stavby byl vyčíslen na 714 tis. Kč 
bez DPH. V souvislosti se zadávacím řízením je potřeba stanovit komisi pro otevírání obálek 
a hodnotící komisi. Do těchto komisí byli navrženi: 

1. Ing. L. Měch 
2. Ing. J. Bittner 
3. Bc. E. Murová 
4. K. Neuwirth 
5. L. Říčná 

 
PRO 8      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
7. Žádosti, stížnosti  
A. Žádost pana P. B o funkci kronikáře 
Pan P. B. požádal ZMČ Komárov o možnost vedení obecní kroniky, kterou již v minulosti 
zpracovával. Zastupitelé zváží všechny okolnosti, projednají záležitost se současným 
kronikářem, a berou na vědomí podanou žádost. 
 
B. Žádost o pronájem nebytových prostor v Obecním domě 
Na Zastupitelstvo MČ byla podána žádost společnosti Prefepa s.r.o. o pronájem nebytových 
prostor bývalé ordinace dětské lékařky v přízemí Obecního domu na provozování fyzioterapie 
a masáží. Vzhledem ke skutečnosti, že se dosud nepodařilo zajistit dětského lékaře, 
zastupitelé rozhodli pronajmout tyto nebytové prostory k činnostem uvedeným v žádosti. 
 
PRO 8      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
8. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Situace Orel Jednota Opava-Komárov 
Na minulém zasedání starosta Orel Jednota Opava-Komárov informoval zastupitele, že 
ústředí Orla rozhodlo o převodu majetku Jednoty Orel Opava-Komárov na ústředí. Dne 
15.8.2017 se starosta Orel Jednota Komárov a starosta MČ Komárov zúčastnili zasedání 
ústředí Orla. Na tomto zasedání podrobně seznámili členy ústředí se situací v komárovské 
orelské jednotě a vyjádřili snahu o převod majetku na Městskou část Komárov. Tento krok 
ústředí neschvaluje se zdůvodněním, že mnohé orelské jednoty nemají vlastní tělocvičny a 
prostory k činnosti si musí pronajímat. Výsledkem jednání je příslib poskytnutí každoroční 
dotace na provoz. 
B. Uzávěra silnice mezi Komárovem a Raduní 
Starosta informoval, že v době od 4.9.2017 do 23.10.2017 bude uzavřena z důvodu opravy 
silnice mezi Komárovem a Raduní. 
 C. Rekonstrukce chodníků na ulici Podvihovská 
V měsících září a říjen 2017 bude na ulici Podvihovská od křižovatky ul. Ostravské  
po křižovatku na Raduň provedena rekonstrukce chodníků. Oprava bude prováděna tak, aby 
provoz zůstal zachován. 
 
 
 



D. Škoda na autobuse MHD 
Při provádění sekání trávy pracovníku MČ Komárov odskočil kámen, který zasáhl projíždějící 
autobus MHD. MDPO byl způsobena škoda ve výši 40 tis. Kč, která bude uhrazena 
z pojištění. 
E. Uzávěrka Komárka 
Příspěvky do zpravodaje Komárek se přijímají do 15.9.2017. 
F. Organizace hudebního odpoledne s cimbálovkou 
Zastupitelka D. Kozárková seznámila zastupitele s organizací hudebního odpoledne 
s cimbálovkou, které proběhne 17.9.2017 od 15,00 hod. v Orlovně. Vystoupí Cimbálová 
muzika Opavští hudci pod vedením primáše Romana Kubaly. Vstup je zdarma a občerstvení 
zajištěno. 
 G. Revitalizace vnitrobloku Na Spojce 
Starosta svolává schůzku občanů bytovek Na Spojce, aby je seznámil se studií  revitalizace 
vnitrobloku. 
 
9.  Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat v pondělí 2. října 2017. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  7. září 2017 
 
Ověřili: 
Ing. Jiří Bittner 
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch - starosta 
 
 
 
 
 


